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Wiebe Kemp ontvangt 
BSD-studiebeurs
‘Het bedenken van nieuwe processen wordt alleen maar belangrijker’    

Stichting BSD opent begin mei voor studenten diervoeding (hbo en     
universitair) de inschrijving voor de nieuwe ronde BSD-studiebeurzen. 
Wiebe Kemp (23) volgt momenteel de master Animal Sciences aan       
Wageningen University & Research. Hij was vorig jaar één van de           
studenten die een BSD-beurs kreeg toegewezen. Een deel van het   
beursbedrag wil hij graag gebruiken voor zijn eindstage in Canada. 

Je doet een agrarische studie. Heb je ook 
een agrarische achtergrond?
“Mijn ouders hebben in IJsselstein een melkvee-
houderij met 70 melkkoeien. Daar ben ik opge-
groeid. Ik hielp vroeger altijd al mee op het bedrijf 
en nu doe ik dat nog steeds. Samen met mijn broer 
woon ik thuis bij mijn ouders. De optie om in de 
toekomst het bedrijf over te nemen staat zeker 
open, maar het is gezien alles wat er nu speelt in 
Nederland allemaal vrij onzeker of dit ook gaat 
gebeuren. Ik wil in ieder geval eerst werkervaring 
opdoen en carrière maken.” 

Was het voor jou vanzelfsprekend om een 
agrarische opleiding te gaan volgen?
“In de laatste paar jaren van je opleiding ga je 
natuurlijk nadenken over een vervolgstudie. Ik wist 
eigenlijk niet zo goed wat ik wilde, totdat mijn 
ouders het idee opperden om eens bij een open 
dag van de opleiding dierwetenschappen in 
Wageningen te kijken. Na die open dag was ik 
verkocht en ben ik in 2018 met mijn bachelor 
gestart. April vorig jaar ben ik gestart met mijn 
master, deze master hoop ik februari volgend jaar 
te kunnen afronden.” 

Waarmee ben je op dit moment bezig in 
jouw opleiding?
“Tot aan de zomer ben ik nog bezig met mijn 
masterscriptie. Daarin kijk ik naar de relatie tussen 
laag-eiwitdiëten bij varkens en de reacties van 
varkens daarop: vermindert daardoor bijvoorbeeld 
het staartbijten of neemt dit agressieve gedrag 

juist toe? Ik heb bewust voor een andere diersoort 
gekozen, zodat ik wat breder kijk dan alleen 
melkkoeien waarmee ik ben opgegroeid. Ik weet 
voor mezelf nu al wel dat ik later of met varkens of 
met koeien wil werken.”    

Hoe bevalt de opleiding verder?
“Heel goed, je komt veel in aanraking met de 
praktijk. Ik vind het vooral ook fijn om met het dier 
zelf bezig te zijn. Het theoretisch deel binnen de 
opleiding is uitdagend, maar daarmee tegelijker-
tijd ook mooi en interessant. Het bedenken van 
nieuwe processen en het implementeren van 
nieuwe grondstofsoorten wordt in de nabije 
toekomst alleen maar belangrijker.” 

Kan je dat toelichten?
“Verduurzaming is en blijft een belangrijk thema  
in de diervoedersector, maar hoe krijg je ont- 
wikkelingen zoals het gebruik van nieuwe 
milieuvriendelijkere grondstoffen passend in een 
dieet, zonder dat de diergezondheid of productie-
prestatie vermindert? De innovatie binnen de 
voertechnologie interesseert mij veruit het meest.” 

Je hebt vorig jaar met succes een studie-
beurs aangevraagd, hoe hoorde je van 
stichting BSD?
“Als lid van de Veetelers heb ik veel contacten   
met medestudenten en oud-studenten. Een 
oud-student wees mij op de beurs. Dat ik zowel 
qua studie als qua persoon raakvlak heb met 
nutritie, mag duidelijk zijn en dus besloot ik mij 
aan te melden en een motivatiebrief te schrijven.”

Hoe ging het daarna verder?
“September vorig jaar werd ik uitgenodigd voor 
een gesprek met het voltallige BSD-bestuur waar 
ik mijn motivatie kon toelichten. Dat gesprek 
verliep in een gemoedelijke sfeer. Wat daarin ook 
meehielp was dat het gesprek in het Zodiac-       
gebouw op de campus plaatsvond, dat was voor 
mij al een vertrouwde locatie. Bestuurslid Marcel 
Roordink van ABZ-De Samenwerking stelde tijdens 
het motivatiegesprek voor om eens met één van 
zijn voervoorlichters mee te lopen zodat ik aan 
den lijve kon ondervinden hoe het werk er in de 
praktijk aan toe gaat. Het is mooi dat de mensen 
van het bestuur met je meedenken. Inmiddels ben 
ik daadwerkelijk een paar keer mee geweest, dat 
was erg nuttig. Ik heb aan den lijve mogen 
ondervinden hoe het werk van een nutritionist 
eruit ziet, welke uitdagingen hierbij komen kijken 
en wat de dagelijkse bezigheden zijn. Verder heb ik 
geleerd dat je als nutritionist niet alleen maar 
achter je computer zit, maar dat het contact met 
collega’s en klanten een groot en belangrijk 
onderdeel is van de werkzaamheden.”

Weet je al waaraan je het geld van de 
studiebeurs gaat besteden?
“Na de zomer wil ik mijn master graag afronden 
met een stage van 5 maanden in Alberta, Canada. 
Over de precieze invulling van mijn stage ga ik de 
komende maanden in gesprek met de mensen 
daar. Een deel van de beurs wil ik gebruiken om die 
reis te bekostigen. De beurs bestaat uit een vast 
deel van 500 euro die je meteen krijgt op het 
moment dat de beurs wordt toegewezen, een 

‘Het is mooi dat de 
mensen van het bestuur 
met je meedenken’ 
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variabel deel van 1.000 euro die je op aanvraag 
kunt gebruiken, en nog een keer 500 euro als je 
binnen een jaar na afstuderen een baan in de 
diervoedersector vindt. Ik verwacht dat ik een 
gedeelte van de 1.000 euro ook wil gebruiken voor 
mijn buitenlandstage, daarnaast hoop ik van dat 
bedrag de World Dairy Expo te bezoeken. Als het 
mij inderdaad lukt om dit evenement te bezoeken 
dan wil ik hier graag nieuwe inzichten krijgen op 
het gebied van de huidige technologieën in de 
melkveehouderij. Verder zou ik daar graag 
netwerken, zodat ik in contact kan komen met 
nieuwe bedrijven en daarmee mijn kans op een 
gewilde baan kan vergroten.”  

Wat doe je buiten de opleiding?
“Ik ben een jaar Commissaris Voorlichter Interne 

Zaken van Studievereniging De Veetelers geweest. 
Ik vind netwerken ontzettend leuk om te doen. 
Dankzij stichting BSD ontstaan er ook weer nieuwe 
netwerkmogelijkheden; we worden vanuit de 
stichting uitgenodigd voor verschillende bijeen-
komsten, zoals het Jongerencongres. Ik ben nu 
geen bestuurslid meer bij de Veetelers, maar zit 
nog wel in verschillende commissies voor de 
studievereniging. Zo was ik dit jaar medeorgani- 
sator van het gala en verzorg ik het clubblad. 
Verder help ik mee op het bedrijf van mijn ouders. 
In de weekenden help ik bij een andere boer, ook 
een melkveehouder. Dit is een nieuwe boer die nu 
een jaar actief is en door Lely, fabrikant van 
melkrobots, is aangemerkt als pilotbedrijf. Het is 
erg leuk en interessant om daar aan het werk te 
zijn.”    

Weet je al wat je wilt gaan doen als je 
klaar bent met je opleiding?
“Heel concreet weet ik dat nog niet. In ieder geval 
iets met voertechnologie, ik verwacht dat we 
daarin de komende jaren nog behoorlijk gaan 
innoveren omdat we voor uitdagingen als efficiënt 
grondstofgebruik en het toepassen van nieuwe 
grondstoffen staan. Ik wil nog tijdens mijn studie 
heel graag ervaring opdoen in het buitenland, 
maar ik wil uiteindelijk wel in Nederland blijven en 
daar aan de slag. Ik denk ook dat die ruimte er wel 
is.” 

Wil je in aanmerking komen voor een studiebeurs? 
Aanmeldingen voor het schooljaar 2024-2025 
kunnen vanaf 6 mei worden ingestuurd.

  www.stichtingbsd.nl     

Wiebe met zijn ouders bij de melkrobot: “Ik weet voor mezelf nu al dat ik later of met varkens of met koeien wil werken.”    
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